
Bestyrelsesmøde	d.	22/5-2017	
Foreløbigt	referat.	
	
Mødet	blev	holdt	hos	Andreas,	der	havde	disket	op	med	vin	og	brød.	
Hyggeligt	møde.	
	
Til	stede	var	Beth,	Andreas,	Liv	og	HC.	Desværre	kunne	Jens	ikke	deltage.	
	
Vilkårene	omkring	den	kommende	generalforsamling	(GF)	blev	diskuteret.	
Generalforsamlingen	afholdes		18/8.	
Der	er	ikke	indkommet		forslag	fra	medlemmerne.	
	
Desværre	er	Poul	ikke	til	stede	til	GF,	så	vi	skal	have	fundet	en	ny	ordstyrer.		
Det	skal	afklares	inden.	
Bestyrelsen	peger	på	Lone	Høhne.		
Lisbeth	vil	gerne	fortsætte	som	referent.	
	
HC	og	Jens	er	på	valg.	
	
Følgende	er	sket	i	årets	løb.	Leif	Møller	er	død	for	et	par	måneder	siden.	Huset	er	solgt	og	
bliver	revet	ned.	Så	vi	må	forvente	en	del	arbejdskørsel	på	vejen	i	en	periode.	
	
Vi	har	alle	4	en	fornemmelse	af	at	trafikken	på	Hørhavevej	og	Ørneredevej	er	øget	meget,	
ligesom	hastigheden,	særligt	på	Hørhavevej	er	for	høj.	
	
Der	er	ikke	faldet	meget	sne,	så	det	er	ikke	snerydning	der	er	den	store	post	på	årets	
regnskab.	
Vi	diskuterede	ikke	regnskabet	meget	idet	Jens	ikke	var	til	stede.	Det	ser	ud	som	om	at	vi	skal	
øge	kontingentet	til	foreningen,	hvis	det	stadig	skal	være	muligt	at	have	container	2	gange	om	
året,		
Det	er	aftalt	at	stillingtagen	til	1	eller	2	containere	årligt	vil	blive	punkt	på	den	kommende	GF.	
Mellem	fremlæggelse	af	regnskab	og	budget	for	næste	år.	
Containerne	både	i	oktober	og	april,	var	pænt	fyldte.	
	
Vedrørende	afviklingen	af	årets	GF,	var	der	enighed	om	”same	procedure	as	last	year”.	
Vi	har	prøvet	at	få	et	indslag	i	GF	ligesom	sidste	år.		
Hvis	det	lykkes	at	få	foredragsholder	starter	vi	kl	17.	Hvis	ikke	starter	vi	kl	18.	
I	dagene	efter	bestyrelsesmødet	har	vi	haft	flere	følere	ude	mhp	foredrag	før	GF.	
Lokalhistorisk	arkiv	har	lovet	at	møde	med	en	foredragsholder.	Det	er	ikke	helt	klart	hvem	
det	bliver,	men	der	kommer	en.	
Bestyrelsen	kommer	½	time	før	og	retter	an.	
Andreas	sørger	for	kul.	
Lisbeth	og	HC	sørger	for	kage.	
V	har	aftalt	at	synge	”Livstræets	krone”	
Beth	formulerer	indkaldelsen,	Liv	sørger	for	kopiering	og		Liv	Mose	sørger	for	distribution.	
Indkaldelsen	til	GF	udsendes	ca	20/6	
	


